



Házirend

Kedves Vendégeink!

Szeretettel üdvözljük Önöket Vendégházunkban! Célunk, hogy pihenésük alatt igazán jól érezzék magukat, és mindent megteszünk annak érdekében, hogy semmi ne zavarhassa nyugalmaikat.

Az alábbi házirend segíti a közös harmónia és a gondtalan időtöltés biztosítását. Kérjük, hogy saját otthonukhoz hasonlóan itt is ügyeljenek a környezetükre és a többi vendégre!

Fontos tudnivalók:

- **Érkezés:** A szállás az érkezés napján 14:00 órától foglalható el. Kérjük, hogy az érkezés várható időpontját minden esetben előre egyeztessék a szállásadóval.
- Igény esetén jelen vagyunk.
- **Távozás:** A szobát kérjük, az elutazás napján legkésőbb 10:00-ig adják át. Hosszabb tartózkodás esetén felárat számítunk fel, amely a napi díj 50%-a.
- **Recepció:** A Vendégház nem rendelkezik állandó recepcióval. Sürgős esetekben az ügyeleti telefonszámon állunk rendelkezésre éjjel nappal. +36 20 9331330
- **Gépkocsi behajtás:** Az autóval történő ki- és behajtás 7:00 és 22:00 óra között biztosított. Ezen kívüli időben gyalogosan, a szobakulcsra található kiskapu kulcs segítségével közlekedhetnek.
- **Kulcsok:** Kulcsvesztés esetén bruttó 5.000 Ft költséget számolunk fel. Kérjük, minden esetben zárják az épület bejáratait!

Fontos szabályok:

- **Nyugalom:** 22:00 és 8:00 óra között a Vendégház területén a hangoskodás szigorúan tilos. Amennyiben valaki nem tartja be a házirendet, fenntartjuk a jogot az azonnali intézkedésre.
- **Dohányzás:** Dohányozni kizárólag a kijelölt helyeken (terasz) lehetséges. Az épületen belül a dohányzás nem megengedett.
- **Berendezési tárgyak:** Kérjük, ügyeljenek a szálláshely berendezéseinek állapotára, és azokat kizárólag rendeltetésszerűen használják. A nem rendeltetésszerű használatból eredő károk, valamint az átlagost meghaladó mértékű takarítás költségei a vendéget terhelik.
- **Szobaszerviz (napi takarítás):** Amennyiben napi takarításra igényt tartanak, kérjük, jelezzék azt munkatársainknak a recepción.
- Hosszabb tartózkodás esetén hetente egyszer ágynemű és törölköző csere.

Egyéb információk:

- **Parkolás:** Kérjük, parkolás során ügyeljenek arra, hogy járművük ne akadályozza a többi vendég szabad mozgását és parkolását.
- **Értéktárgyak:** Felhívjuk figyelmüket, hogy a szobákban hagyott értéktárgyakért felelősséget nem tudunk vállalni. Kérjük, értékeiket lehetőség szerint tartsák maguknál.
- **Elhagyott tárgyak:** Az itt felejtett személyes tárgyakat 1 hónapig őrizzük meg. Ezen időszak után a tárgyakat nem áll módunkban tárolni.
- **Hulladékkezelés:** A háztartási hulladék elhelyezésére a szobákban található szemetesek szolgálnak. A szelektív hulladékot kérjük, az arra kijelölt gyűjtőedényekbe helyezték.
- **Konyhai eszközök használata:** A reggeliző helyiségben elérhető konyhai felszerelések (pl. tányérok, evőeszközök, poharak, bornyitó, mikrohullámú sütő, főzőlap, vízforraló, kenyérpíró) vendégeink rendelkezésére állnak. Kérjük, az eszközök használatát követően az elmosott vagy előblített edényeket helyezték a mosogatógépbe.
- **Gyermekebarát szolgáltatások:** Igény esetén etetőszéket, babaágyat és játékokat biztosítunk kisgyermekes vendégeink számára. Kérjük, jelezzék igényüket előre vagy érkezéskor.
- **Kültéri használatra elérhető eszközök:** Esernyő esős idő esetén a recepción elérhető.
- **Fürdőszobai felszereltség:** A fürdőszobák felszereltsége: folyékony szappan, hajszárító, mosható kádello, valamint személyenként 1 db fürdőlepedő és 1 db kéztörölő.

Üzemeltető: Kiss-Neuwirth Csilla
Ügyeleti telefonszám: +36-20/9331330

Klimatizálás:

A légkondicionáló díjmentesen használható, azonban kérjük, ügyeljenek arra, hogy bekapcsolás előtt az ajtókat és ablakokat zárják be.

Wifi kód: unicum2015

Kellemes pihenést és feltöltődést kívánunk!

Szent István Vendégház Csapata



House Rules

Dear Guests,

Welcome to our Guesthouse! Our goal is to ensure that you have a pleasant and relaxing stay. To help maintain a harmonious environment for all, we kindly ask you to observe the following house rules:

Important Information:

- **Arrival:** The accommodation is available from 2:00 PM on the day of arrival. Please inform the host in advance of your expected arrival time.
- **Departure:** Kindly vacate the room by 10:00 AM on the day of departure. For extended stays, an additional charge of 50% of the daily rate will apply.
- **Reception:** The Guesthouse does not have a permanent reception. In case of emergencies, please contact us at +36 20 9331330.
- **Car Access:** Vehicle entry and exit are permitted between 7:00 AM and 10:00 PM. Outside these hours, please use the pedestrian gate with the key provided.
- **Keys:** In case of key loss, a fee of HUF 5,000 will be charged. Please ensure all doors are locked when leaving the premises.

Important Rules:

- **Peace and Quiet:** Noise is strictly prohibited between 10:00 PM and 8:00 AM. Non-compliance may result in immediate action.
- **Smoking:** Smoking is allowed only in designated areas (terrace). Smoking inside the building is not permitted.
- **Furniture and Appliances:** Please handle all furnishings and appliances with care. Any damage or extra cleaning costs will be charged to the guest.
- **Room Service:** Please inform our staff of any needs or requests.

Additional Information:

- **Parking:** Be considerate of other guests when parking.
- **Valuables:** We are not responsible for valuables left in the rooms.
- **Lost Items:** Personal items left behind will be kept for one month.
- **Waste Disposal:** Household waste should be placed in the bin in your room; recyclable waste in the designated container.
- **Kitchen Facilities:** Kitchen utensils in the breakfast area are available for your use. After use, please rinse and place them in the dishwasher.
- **Air Conditioning:** The air conditioning is free to use. Before turning it on, please ensure all doors and windows are closed.

Wifi password: unicum2015

We wish you a pleasant and restful stay!

Szent István Guesthouse Team



Hausordnung

Liebe Gäste!

Herzlich willkommen in unserem Gästehaus!

Unser Ziel ist es, dass Sie sich während Ihres Aufenthalts bei uns rundum wohlfühlen. Wir tun alles dafür, um Ihre Erholung so angenehm wie möglich zu gestalten und Störungen zu vermeiden.

Diese Hausordnung dient dem harmonischen Zusammenleben und einem unbeschwerten Aufenthalt. Bitte achten Sie – wie in Ihrem eigenen Zuhause – auch hier auf Ihre Umgebung und auf Ihre Mitgäste.

Wichtige Informationen:

- **Anreise:** Die Unterkunft steht Ihnen am Anreisetag ab 14:00 Uhr zur Verfügung. Bitte stimmen Sie Ihre voraussichtliche Ankunftszeit im Voraus mit dem Gastgeber ab.
- **Abreise:** Wir bitten Sie, das Zimmer am Abreisetag bis spätestens 10:00 Uhr zu räumen. Bei späterer Abreise berechnen wir einen Aufpreis in Höhe von 50 % des Tagespreises.
- **Rezeption:** Unser Gästehaus verfügt über keine dauerhafte Rezeption. In dringenden Fällen sind wir unter der Notfallnummer erreichbar: +36 20 9331330
- **Ein- und Ausfahrt mit dem Auto:** Die Zufahrt mit dem Auto ist zwischen 07:00 und 22:00 Uhr möglich. Außerhalb dieser Zeiten nutzen Sie bitte den kleinen Fußgängertor-Schlüssel, der sich am Zimmerschlüssel befindet.
- **Schlüssel:** Bei Schlüsselverlust berechnen wir eine Gebühr von 5.000 HUF. Bitte schließen Sie die Eingangstüren des Gebäudes stets sorgfältig ab.

Wichtige Regeln:

- **Ruhezeiten:** Zwischen 22:00 und 08:00 Uhr ist Lärmbelästigung auf dem gesamten Gelände strengstens untersagt. Bei Nichteinhaltung der Hausordnung behalten wir uns das Recht auf sofortige Maßnahmen vor.
- **Rauchen:** Das Rauchen ist ausschließlich in den ausgewiesenen Bereichen (Terrasse) gestattet. Innerhalb des Gebäudes ist das Rauchen verboten.
- **Einrichtungsgegenstände:** Bitte gehen Sie sorgsam mit dem Inventar um und benutzen Sie es ausschließlich bestimmungsgemäß. Für verursachte Schäden oder außergewöhnliche Reinigungen haftet der Gast.
- **Zimmerservice:** Bitte wenden Sie sich mit Ihren Wünschen an unsere Mitarbeiter.



Weitere Informationen:

- **Parken:** Bitte achten Sie beim Parken auf genügend Platz für andere Gäste.
- **Wertgegenstände:** Für in den Zimmern hinterlassene Wertgegenstände übernehmen wir keine Haftung.
- **Vergessene Gegenstände:** Persönliche Gegenstände, die bei uns vergessen wurden, bewahren wir einen Monat lang auf.
- **Müllentsorgung:** Hausmüll entsorgen Sie bitte in den Mülleimern im Zimmer, getrennte Wertstoffe in die dafür vorgesehenen Sammelbehälter.
- **Küchenutensilien:** Die im Frühstücksraum vorhandenen Geräte und Utensilien dürfen frei genutzt werden. Wir übernehmen das Spülen – bitte stellen Sie das gespülte Geschirr in die Spülmaschine.

Klimaanlage:

Die Klimaanlage kann kostenfrei genutzt werden. Bitte achten Sie darauf, vor dem Einschalten alle Fenster und Türen zu schließen.

WLAN-Passwort: unicum2015

Wir wünschen Ihnen einen angenehmen Aufenthalt und eine erholsame Zeit!

Ihr Team des Gästehauses Szent István